
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújváros Város Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében 2008. június 24-én a 
Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság ülésén.

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.

Varga László a bizottság elnöke köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság 
határozatképes, és tájékoztatja a Bizottságot, hogy a különfélék keretében szeretné megtárgyalni  

a Diákönkormányzat által benyújtott kérelmet. 

Balmazújváros Mezőgazdasági Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 4 igen szavazattal  
elfogadta a napirendi pontokat.

1./ Napirendi pont: Lászlóházi veszélyes hulladéklerakó megtekintése.

Szegedi Lajos bizottsági tag
Véleményem  szerint  az  önkormányzat  részéről  meg  kellene  keresni  az  illetékest,  aki  felelős 
ennek az üzemeltetéséért  és  működtetéséért.  Egy írásos  anyagban kellene  kérni  őket,  hogy a 
jogszabályokat  tartsák  be,  illetve  a  felszólító  levélbe  leírni  a  szemle  eredményeit,  hogy  a 
Bizottság úgy látja, hogy a jogszabályi előírásoknak nem megfelelően van üzemeltetve. 

Varga László bizottság elnöke
A szemlén a Bizottság nem megfelelő állapotokat állapított meg, semmiféle változás a tavalyi 
évhez  képest  nem  mutatkozott,  sőt  tovább  romlott.  Indítványozni  szeretném,  hogy  az 
önkormányzat hivatalból járjon el ez ügyben. 

Balmazújváros Város Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 4 igen,  
szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

31/2008. (VI. 24.) számú határozat

Lászlóházi veszélyes hulladéklerakó megtekintése

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága javasolja, hogy 
az önkormányzat hivatalból járjon el ez ügyben, illetve kérjen az ügyről egy pontos tájékoztatást, 
valamint a felszámolási folyamat kilátásairól. 

2./  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  „Tiszta  udvar  –  rendes  ház”  mozgalom  bíráló 
munkacsoport tagjainak felkérése tárgyában.

Varga László bizottság elnöke
Az idén a jutalmazása változik a „Tiszta udvar – rendes ház” mozgalomban. Az idén 40.000,-Ft, 
30.000,-Ft,  és  20.000,-Ft  lenne   jutalmazása  a  mozgalomnak,  ha  a  Bizottság  elfogadja.  Az 
előterjesztésben szerepel,  hogy a Mezőgazdasági Bizottság elnöke lett  a zsűri  egyik tagjaként 



felkérve,  a  másik  tag  Hődör  István  a  BAKCSÓ  Egyesület  képviselője,  illetve  a  harmadik 
személynek szeretném javasolni Loós Brigittát.

Balmazújváros Város Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 4 igen,  
szavazattal meghozta az alábbi határozatot:

32/2008. (VI. 24.) számú határozat

A „Tiszta udvar – rendes ház” mozgalom bíráló munkacsoport tagjainak felkérése 
tárgyában.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága javasolja, hogy 
a „Tiszta udvar – rendes ház” mozgalomnak a díjazása 40.000,-Ft, 30.000,-Ft, illetve 20.000,-Ft 
legyen. 

Balmazújváros Város Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság 3 igen, 1 
tartózkodással meghozta az alábbi határozatot:

33/2008. (VI. 24.) számú határozat

A „Tiszta udvar – rendes ház” mozgalom bíráló munkacsoport tagjainak felkérése 
tárgyában.

Balmazújváros Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottsága Varga Lászlót, a 
Balmazújvárosi Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság elnökét, Hődör 
Istvánt a BAKCSÓ Egyesület  képviselőjét,  és Loós Brigittát  javasolja a Bíráló Munkacsoport 
tagjainak.  

3./  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Bajcsy-Zsilinszky  utcai  sósvíztároló 
környezethasznosítás fejlesztési vázlattervének elfogadása tárgyában. 

Varga László bizottság elnöke
A  vázlatterv  az  általunk  elvártaknak  megfelelően  lett  kialakítva.  Véleményem  szerint,  ha  a 
vázlatterv  alapján  megvalósításra  kerül,  akkor  nagy  előrelépést  jelentene  a  település 
szempontjából.  A játszótér és a sütő és főző helyiségek nyitottak lesznek, így más is igénybe 
veheti, nemcsak az ott üdülő, pihenő vendégek. 

Takács Erika megérkezett az ülésre.

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi 
Bizottság 4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.
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34/2008. (VI. 24.) számú határozat

Bajcsy-Zsilinszky utcai sósvíztároló környezethasznosítás fejlesztési vázlattervének 
elfogadása tárgyában.

Balmazújváros  Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi  és  Idegenforgalmi  Bizottság  a  „Bajcsy-
Zsilinszky  utcai  sósvíztároló  környezethasznosítás  fejlesztési  vázlattervének  elfogadása 
tárgyában” szóló előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

4./ Előterjesztés az Európai Autómentes Nap rendezvényen való részvétel tárgyában.

Takács Erika közművelődési ügyintéző
Ez a rendezvény 2008. szeptember 22-én kerülne sor Balmazújvároson. A tavalyi rendezvényen a 
Batthyány  utca,  Szoboszlói  utca,  illetve  a  Kossuth  tér  közeli  terület  volt  kijelölve  a 
rendezvénynek.  

Balmazújváros Város Önkormányzat Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Idegenforgalmi 
Bizottság 4 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot.

35/2008. (VI. 24.) számú határozat

Az Európai Autómentes Nap rendezvényen való részvétel tárgyában.

Balmazújváros Mezőgazdasági,  Környezetvédelmi és Idegenforgalmi Bizottság a „Az Európai 
Autómentes Nap rendezvényen való részvétel tárgyában” szóló előterjesztés határozati javaslatát 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

Blaskó Sándor bizottsági tag megérkezett az ülésre.

Varga László bizottság elnöke
Ennek a kérelemnek már nem tudunk eleget tenni, mert már okafogyottá vált. Az előző bizottsági 
ülésen  azért  nem  tudtuk  megtárgyalni,  mert  nem  írták  le  konkrétan,  hogy  mire  kérnek  a 
Bizottságtól pénzt. 

K. m. f.

Mivel több kérdés és hozzászólás nem hangzott el Varga László a bizottság elnöke bezárta az 
ülést.

Kányási Andrásné Varga László
jegyzőkönyvvezető bizottság elnöke
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Napirenden kívül szeretném a Bizottságot a következőkről tájékoztatni.

Varga László bizottság elnöke
A  múlt  héten  megkeresett  engem  az  a  cég,  aki  energiaerdő  beruházással  már  felvette  a 
kapcsolatot.  Nemes  Lászlóval  néztünk  olyan  területeket,  amely  erre  alkalmas  lenne  - 
önkormányzati  terület  -,  ami  nincs  bérbe  adva.  Egy  terület  van,  ami  jelen  pillanatban 
energiaerdővel betelepíthető. A cég vállalná 17 éves szerződéssel a betakarítást és a felvásárlást 
szállítással együtt, illetve magát a szaporítóanyagnak a szolgáltatását. Balmazújvárosnak csak a 
fenntartást  kell  véghezvinnie.  Két  alternatívát  ajánlottak.  Az  egyik  az,  hogy  bérelnék  ezt  a 
területet  tőlünk,  és  ők  tennének  mindent.  Én  ezt  az  alternatívát  nem  támogatom,  mivel 
Balmazújvároson elég  sok  munkanélküli  van  ahhoz,  hogy 50 ember  bekapálja  a  területet.  A 
másik  alternatíva,  hogy  mi  műveljük  meg,  a  cég  pedig  a  betakarítást,  illetve  a  felvásárlást 
biztosítja. A Húsüzem mögött van egy 16,6 ha-os egybefüggő, nem művelt terület és erre a cég 
igényt  tartana,  tavaszi  telepítésre  fognak  egy  kereskedelmi  ajánlatot,  költségvetési  tervet 
átküldeni, amit a Bizottság elé fogok behozni megtárgyalásra. 

Szegedi Lajos bizottsági tag
Javasolni szeretném, hogy erre egy költségvetést kellene készíteni, valamint talajmintát kellene 
venni, megnézni, hogy milyen fa fajtákat akarnak telepíteni, hogy annak ez a talajtípus megfelel-
e. 

K. m. f.

Mivel több kérdés és hozzászólás nem hangzott el Varga László bizottság elnöke megköszönte a 
részvételt és bezárja az ülést.

Kányási Andrásné   Varga László
jegyzőkönyvvezető bizottság elnöke
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